

In a message to the interim President of Surinam, the Governor General expressed congratulations on behalf of the Canadian people to the people of Surinam on the attainment of their independence on November 25, 1975.

It was announced by the Secretary of State for External Affairs that Mr. Ormond Dier, Canada's High Commissioner to Guyana, will be appointed as non-resident Ambassador to Surinam. Mr. Dier has been representing Canada at the independence ceremonies in Paramaraibo, the capital of Surinam. Prior to independence Surinam, which has a population of approximately 400,000, was part of the Netherlands Realm. The Government will be led by Prime Minister Henk Arron.

*

*

*

Dans un message adressé au président intérimaire du Surinam, le Gouverneur général a transmis les félicitations du peuple canadien au peuple du Surinam à l'occasion de son accession à l'indépendance, le 25 novembre 1975.

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures a annoncé la nomination prochaine de M. Ormond Dier, Haut-commissaire du Canada en Guyane, au poste d'ambassadeur non résident auprès du Surinam. M. Dier a représenté le Canada lors des cérémonies d'indépendance qui se sont déroulées à Paramaraibo, capitale du Surinam. Avant d'accéder à l'indépendance, le Surinam, dont la population s'élève à 400,000 habitants, faisait partie du Royaume des Pays-Bas. Le Premier ministre Henk Arron dirigera le gouvernement.